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Her hafta Pazartesi günleri yapılan Covid-19 Pandemisi Değerlendirme Toplantısı, bu hafta da
Vali Tuncay Sonel’in başkanlığında gerçekleştirildi. Valilik Toplantı Salonunda yapılan Covid-19
Pandemisi Değerlendirme Toplantısına, Vali Yardımcısı Bayram Gale, İlçe Kaymakamları video
konferans yoluyla, İl Sağlık Müdürü Dr. Mustafa Kasapoğlu, Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü
Ender Yanık, Gençlik ve Spor İl Müdürü Mustafa Genç, İl Sağlık Müdürlüğü Kamu Hastaneleri
Hizmetleri Başkanı Dr. Ali Altınbaş katıldı. C
ovid-19 Pandemisi Değerlendirme Toplantısının başlangıcında, İl Sağlık Müdürlüğü Kamu
Hastaneleri Hizmetleri Başkanı Dr. Ali Altınbaş tarafından bir sunum yapıldı.
Dr. Ali Altınbaş, Covid-19 Pandemisi Değerlendirme sunumunda haftalık yeni vaka sayıları, aktif
vaka sayıları, ilçelerimizin günlük yeni vaka sayıları, hastane kapasitesi  doluluk verileri, yoğun
bakım doluluk oranı, ilçelere göre vaka başı temaslı sayıları, haftalık denetim verileri, çağrı
merkezi verileri, aşı bilgileri, aşı sayıları, açıklanan hedef nüfusa göre aşılama oranı ile ilgili
Ordu’nun Koronavirüs tablosuna ilişkin detaylı bilgilendirmede bulundu ve alınması gereken
tedbirlere ilişkin görüş ve önerileri dile getirdi.
Ordu’nun aşılama çalışmalarında %79.8’lik oranla Türkiye genelinde üçündü sırada yer aldığına
dikkat çeken Vali Tuncay Sonel, “Aşılama çalışmalarında iyi bir yol aldık. Bugüne kadar 549.276
birinci doz aşı, 507.450 ikinci doz aşı, 146.093 üçüncü doz aşı olmak üzere toplamda 1.202.779
doz aşı gerçekleştirdik. Şu anda %79.8’lik aşılama oranıyla Türkiye genelinde aşılama
çalışmasında üçüncü sırada yer almaktayız. Başta sağlık çalışanlarımız olmak üzere emeği
geçen herkese çok teşekkür ediyoruz. Vaka sayılarımızda bir miktar artış olduğunu görüyoruz.
Kış mevsimine doğru gittiğimiz bugünlerde çok daha dikkatli olmalıyız. Sokakta veya kapalı
mekanlarda bazı vatandaşlarımızın maske takmadıklarını gözlemliyoruz. Tedbiri elden
bırakmamalıyız. Asla rehavete kapılmamalıyız. Bu iş ihmale gelmez. Onun için biz de maske,
sosyal mesafe ve hijyen konusundaki denetimlerimizi, farkındalık çalışmalarımızı yapacağız.
Çocuklarımız okullarında mutlular. Onları düşünerek hareket edelim. Onları okullarından ayrı
bırakacak tutum ve davranışlarda bulunmayalım. Bireysel tedbirlerimizi almayı ihmal etmeyelim”
dedi.
Toplantıya katılan İlçe Kaymakamları ve kurum müdürleri Covid-19 Pandemisi ile ilgili yürütülen
çalışmalar ve yapılması gerekenler konusunda görüş, düşünce ve önerilerini dile getirdiler.
 

 1 / 1


